Mission Prayer Movement: United States of America

August 5, 2025

Updates & prayer points:

PRAY FOR AN END TO THE WAR IN UKRAINE

Representatives of Ukraine and Russia met again last week to discuss the potential for a ceasefire. The two sides agreed to more exchanges of prisoners, which was the result of the previous two peace talks between those nations. Russia has conditioned a ceasefire on Ukraine ceding four regions in addition to Crimea.

Pray for President Trump and U.S. military and diplomatic officials as they look for ways to motivate Russia to agree to peace.

PRAY FOR AMERICA'S RELATIONSHIP WITH ISRAEL

Israel and Ukraine have agreed to begin talks on how to counter the threat posed by Iran due to its close ties to Russia. Israel and the U.S. oppose Iran's nuclear weapon development, which the latter has pledged to continue despite the severe damage done by Israel and the U.S. in June. Russia has reportedly been using Iranian-designed drones against Ukraine.

Pray for discernment for U.S., Israeli, and Ukrainian representatives as they seek to counter threats from Iran.

PRAY FOR AMERICA'S HEALTH AND WELL-BEING

Children's National Hospital in Washington, D.C., announced that it will no longer perform gender transition medical interventions on children after August 30. The hospital stated that it would discontinue the prescription of transgender medications "in light of escalating legal and regulatory risks to Children's National, our providers, and the families we serve." The announcement came after the Department of Justice began an investigation into several doctors and hospitals conducting irreversible treatments on minors.

Pray for U.S. officials as they seek to protect the mental and physical health, well-being, and future of children in this nation.

PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:

EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

Pray for Department of Justice officials as they seek to ensure humane physical and psychological care is provided to federal prison inmates

LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

Pray for members of Congress as they seek to safeguard the integrity of Executive Branch authority.

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

Pray for district and appellate judges to be discerning as they hear and decide cases that challenge the constitutionality of state laws.

*https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/

宣教禱告運動:美國 2025年 8月 5 日

更新和代禱事項:

祈禱烏克蘭戰爭結束

烏克蘭和俄羅斯代表上週再次會面, 討論停火的可能性。雙方同意進行更多戰俘交換, 這是兩國先前兩次和平談判的成果。俄羅斯提出的停火條件是烏克蘭除克里米亞外還需割讓四個地區。

為川普總統和美國軍事和外交官員祈禱, 他們正在尋找促使俄羅斯同意和平的方法。

為美國與以色列的關係祈禱

以色列和烏克蘭已同意就如何應對伊朗因其與俄羅斯關係密切而構成的威脅展開談判。以色列和美國反對伊朗發展核武器,儘管伊朗在6月遭受了以色列和美國的嚴重破壞,但伊朗仍承諾將繼續發展核武。據報道,俄羅斯一直在使用伊朗設計的無人機對付烏克蘭。

為美國、以色列和烏克蘭代表祈禱,讓他們明辨是非,應對來自伊朗的威脅。

祈禱 為了美國的健康與幸福

華盛頓特區兒童國家醫院宣布,8月30日後將不再參與對兒童進行性別轉換醫療。醫院表示,"鑑於兒童國家醫院、我們的服務提供者以及我們服務的家庭面臨的法律和監管風險不斷升級",它將停止開立跨性別藥物處方。此前,美國司法部開始對幾家對未成年人進行不可逆轉治療的醫生和醫院展開調查。

為美國官員祈禱,因為他們致力於保護這個國家兒童的身心健康、幸福和未來。

為美國領導人祈禱:

行政部門: 為總統及其政府祈禱

為司法部官員祈禱,確保他們為聯邦監獄囚犯提供人道的身心護理

立法部門:為國會參議員和眾議員祈禱

為國會議員祈禱, 因為他們尋求維護行政部門權力的完整性。

司法部門:為最高法院法官和聯邦法官祈禱

祈禱地區和上訴法院的法官在審理和裁決挑戰州法律合憲性的案件時能夠明辨是非。

*https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/